
رئيس جمعيت هلال احمر سبزوار:

سبزوار به احداث 4 پايگاه امداد و نجات 
جاده اي نياز دارد

کلاته/ رئیس جمعیت هلال احمر سبزوار گفت: این شهرستان به دلیل 
قرارگرفتن در مسیر اتصال به پنج شهرستان استان حداقل به احداث چهار 
پایگاه امداد و نجات جاده ای نیاز دارد. به گزارش خراسان رضوی، جباری 

ثانی اظهار کرد: هم اکنون سه پایگاه امداد و نجات زیرمجموعه جمعیت هلال احمر سبزوار به فعالیت 
می پردازند و با توجه به افتتاح نمایندگی جمعیت هلال احمر داورزن به زودی این پایگاه ها از شهرستان 
سبزوار جدا می شوند. وی افزود: شهرستان سبزوار به دلیل قرارگرفتن در مسیر اتصال به پنج شهرستان 
استان حداقل به احداث چهار پایگاه امداد و نجات جاده ای در مسیرهای سبزوار – نیشابور، سبزوار – 

خوشاب، سبزوار – اسفراین، سبزوار – ششتمد و سبزوار – روداب نیاز دارد.

چهره ها و خبرها

رئيس کار و رفاه اجتماعی بردسکن تصریح کرد:

 صلح و سازش 50 درصد اختلافات 
کارگري در بردسکن

نوری/ رئیس اداره تعاون، کار و رفاه اجتماعی بردسکن از صلح و سازش 50 
درصد پرونده های رسیدگی به اختلافات کارگران و کارفرمایان در سال 
گذشته خبرداد. مهندس اباذر میری در مراسم تجلیل از بیش از 50 نفر از 

کارگران نمونه این شهرستان گفت: خوشبختانه با رویکرد رفع اختلاف توانستیم 50 درصد از پرونده 
های اختلافات کارگری را از کارفرمایان به صلح و سازش ختم کنیم. وی با اشاره به این که در سال 95 
تعداد مقرری بگیران بیمه بیکاری در شهرستان بردسکن 100 نفر بود گفت: در سال گذشته این رقم 
40 درصد کاهش پیدا کرد. وی یکی از دلایل این کاهش را توانمند سازی مقرری بگیران و اشتغال مجدد 

آن ها اعلام کرد. 

مدیر جهاد کشاورزی سبزوار:

45 ميليارد ريال تسهيلات 
مکانيزاسيون به سبزوار اختصاص يافت

45 میلیارد ریال  کلاته/ مدیر جهاد کشاورزی سبزوار گفت: امسال 
و  ادوات  ماشین آلات،  خریداری  به منظور  مکانیزاسیون  تسهیلات 
تجهیزات بخش کشاورزی به این شهرستان اختصاص یافت. منصور 

برغمدی در گفت وگو با خراسان رضوی بابیان این که طی سال گذشته حدود 50 میلیارد ریال تسهیلات 
مکانیزاسیون به بخش کشاورزی اختصاص یافت که از این میزان حدود 52 درصد جذب شد، اظهار کرد: 
با این میزان تسهیلات 52 دستگاه تراکتور و ادوات کشاورزی برای این شهرستان خریداری شده است. 
وی افزود: مکانیزاسیون در سال 95 حدود 38 میلیارد ریال بود که در سال گذشته به 50 میلیارد ریال 

افزایش یافت.
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گزارش
غضنفری

پروژه بیمارستان 270 تختخوابی امام حسین)ع( 
تربت حیدریه یکی از پروژه های مهم واولویت دار 
ومورد نیاز منطقه است که در22 دی ماه سال 
1388 در زمینی به مساحت شش هکتارکلنگ 
زنی و عملیات اجرایی آن به طور رسمی از سال 
1390 با مدیریت وزارت راه و شهرسازی آغاز 
شد وقرار بود این پروژه در مدت پنج سال به بهره 
برداری برسد ولی اکنون با گذشت 9 سال همچنان 
به حرکت لاک پشتی خود ادامه می دهد ومتولیان 
امر چند سال است که با وعده های  خود،بهره 
برداری از این پروژه را به سال بعد موکول می کنند.
درهمین زمینه خبرنگار خراسان رضوی به عنوان 
یک مطالبه جدی مردم به سراغ مردم ومسئولان 

رفت تا آخرین وضعیت پروژه مشخص شود.

راه اندازی بيمارستان یک ضرورت 	 
منطقه ای است

تربت  گوید:  می  تربت  حیدریه  شهروند  رفیعی 
حیدریه در جنوب خراسان رضوی یکی از مناطق 
مهم استراتژیک در خراسان رضوی است و به عنوان 
راهگذر اصلی شمال به جنوب اهمیت خاصی دارد 
و با راه اندازی بیمارستان امام حسین)ع(تربت 
حیدریه به عنوان قطب درمانی جنوب خراسان 
رضوی می تواند به حدود نیم میلیون نفر خدمات 
ارائه کند و بسیاری از مشکلات فعلی منطقه برطرف 
شود.وی افزود:بیمارستان نهم دی تنها بیمارستان 
دولتی است که بیش از نیم قرن خدمت رسانی 
می کند واکنون به دلیل فرسودگی دیگر ظرفیت 
خدمت رسانی درشرایط فعلی را ندارد و باید هرچه 
سریع تر مسئولان به قول خود عمل وبیمارستان امام 
حسین )ع(را به عنوان اولویت اول منطقه راه اندازی 
کنند.این شهروندبا اشاره به این که بیمارستان 
های برخی شهرها از جمله گناباد که همزمان با این 
پروژه کلنگ زنی شده اکنون مورد بهره برداری قرار 
گرفته است، بیان کرد:بهره برداری از بیمارستان 
به  که  بیمارانی  ازاعزام  تواند  می  حیدریه  تربت 
دلیل نبود امکانات به ناچار باید به بیمارستان های 
مشهد اعزام شوند جلوگیری کندوباعث کاهش 
هزینه برای خانواده بیماران شود.نماینده تربت 
دریک  می گوید:متاسفانه  مجلس  در  حیدریه 

4-5 ساله حتی یک ریال بودجه به این  مقطع 
پروژه تزریق نشد واز اواخر سال 95 واوایل سال 
96 با پیگیری های انجام شده،پروژه فعال شد 
وهم اکنون 70 درصدپیشرفت فیزیکی در بخش 
درمانی راشاهد هستیم وتلاش می کنیم تاهرچه 
سریع تر ودرسال 97 بیمارستان امام حسین)ع( 
راه اندازی شود وخدمات خودرا به جمعیت حدود 
یک میلیون نفری منطقه عرضه کند.سعید باستانی 
افزود:بیمارستان آموزشی،درمانی نهم دی تربت 
60 ساله برخوردار  حیدریه که ازقدمت حدود 
 96 درسال  دارد  که  مشکلاتی  همه  ،با  است 
حدود250 هزارنفرورودی داشته است وسرریز 
آن به بیمارستان 160 تختخوابی رازی هدایت 
ومنتقل می شودوباید هرچه سریع تر بیمارستان 
امام حسین)ع( به بهره برداری برسدواگر کارفرما 
با تاخیر بخواهد پروژه را پیش ببرد،ناچار به اتخاذ 
راهکارهای دیگری هستیم.وی افزود:خوشبختانه 
بودجه پل دسترسی به بیمارستان که در کنار کال 
واقع شده،تامین شده است وبه زودی کار دراین 

بخش هم انجام خواهدشد. 

بهداشت ودرمان در تربت حيدریه خط 	 
قرمز بحران را رد کرده است

حیدریه  تربت  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
گفت:بیمارستان آموزشی،درمانی نهم دی تربت 
حیدریه باقدمت بیش از نیم قرن همچنان به کار 
خود ادامه می دهد وهم اکنون در این بیمارستان به 
ازای هر یک هزار نفر جمعیت8 دهم تخت بستری 
ونیم  یک  کشوری  میانگین  که  حالی  داریم،در 
تخت به ازای هر هزار نفر است.دکتر سعید قنبری 
زاده افزود:این شاخص در کل کشور حکایت از 
این دارد که دانشگاه تربت حیدریه محروم ترین 
دانشگاه در کشور ومنطقه از نظر تخت بیمارستانی 
است و با این که بیمارستان 272تختخوابی امام 
حسین)ع(تربت حیدریه اولویت اول در کل کشور 
را داشته،متاسفانه از پیشرفت مناسبی برخوردار 
نبوده است ولی بسیاری از شهرها که فاقد اولویت 
اند.وی  گرفته  قرار  برداری  بهره  مورد  اند  بوده 
شهرسازی  و  راه  وزیر  کرد:کارفرما)معاون  بیان 
ومدیرعامل سازمان مجری ساختمان ها و تاسیسات 
دولتی و عمومی(پیشرفت فیزیکی پروژه را حدود 
60 درصد اعلام کرده،اما واقعیت خلاف این است 
و هم اکنون تنها ساختمان درمانی بیمارستان در 

حال احداث است که پیشرفتی حدود 57 درصد 
شامل  جانبی  های  ساختمان  ودرپروژه  دارد 
درمانگاه،فضای اداری وسالن های آموزشی هیچ 
اتفاق مثبتی نیفتاده وحتی گودبرداری هم شروع 
نشده است.قنبری زاده وضعیت بهداشت ودرمان را 
درشهرستان در وضعیت بحرانی اعلام کرد ویادآور 
آموزشی،درمانی  بیمارستان  در  اکنون  شد:هم 
دولتی در شهر تربت حیدریه،تقریبا ضریب اشغال 
تخت حدود 98 درصد است،که این نشان می دهد 

خط قرمز بحران را رد کرده ایم.

پروژه بيمارستان باید به وزارت بهداشت 	 
ودرمان واگذارشود

دکتر سعید قنبری زاده افزود: تسریع در اجرای 
روند پروژه مستلزم واگذاری این پروژه از مسکن 
وشهرسازی به وزارت بهداشت است وچنان چه این 
اتفاق بیفتد شاهد سرعت بیشتر در اجرای پروژه 
خواهیم بود وبراین اساس می توانیم بیمارستان را 
براساس نیازهای شهرستان ومنطقه پیش ببریم.
وی افزود:متاسفانه در شرایط فعلی این بیمارستان 
براساس نیازهای شهرستان تعریف نشده ودرواقع 
اگر ما کارفرما باشیم به دنبال آن هستیم تا بخش 
های بیمارستان نهم دی را نگهداری کنیم واین 
بیمارستان براساس نیاز منطقه تکمیل وتجهیزشود.
وی یادآورشد:درصورت واگذاری بیمارستان امام 
حسین )ع(به وزارت بهداشت،می توانیم پروژه های 
تکمیلی را شروع  ومجوزهایی که برای سطح بندی 

تخت های بستری گرفته ایم،اجرایی کنیم.

اميدی به احداث بيمارستان در 2 سال 	 
آینده نيست

حیدریه  تربت  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
یادآورشد:کارفرما قول راه اندازی بیمارستان را تا 
اواسط امسال داده است ولی روند فعلی خلاف این 
را نشان می دهد وبه نظر نمی رسد دریکی دو سال 

آینده درچرخه بهره برداری قرار گیرد.

 اختصاص  400 ميليارد ریال اعتبار	 
 برای تکميل بيمارستان

وزیر بهداشت،درمان وآموزش پزشکی چندروزقبل 
از اختصاص 400 میلیارد ریال اعتبار برای تکمیل 
بیمارستان آموزشی، درمانی امام حسین)ع( تربت 
حیدریه خبر داد و گفت: اگر پیمانکار تکلیف خود را 
انجام دهد و ناظر اعتبار را به موقع برساند این پروژه 
سال آینده به بهره برداری می رسد. سید حسن 
قاضی زاده هاشمی در نشست خبری با اصحاب 
رسانه در تربت حیدریه، حاصل این دور از سفر 
ریاست جمهوری به خراسان رضوی را اختصاص 
2700 میلیارد ریال اعتبار در حوزه سلامت اعلام 
وبیان کرد: 400 میلیارد ریال آن برای تکمیل و راه 
اندازی بیمارستان امام حسین)ع( تربت حیدریه 
در نظر گرفته شده است.وی تصریح کرد: البته این 
بدان معناست که ارائه تخصیص و تامین و جذب 
اعتبار روند خوبی را طی کند و در این صورت چنان 
چه پیمانکار تکلیف خود را انجام دهد و ناظر اعتبار 
را به موقع برساند این پروژه در سال آینده به بهره 

برداری می رسد.

گزارشی ازپروژه ناتمام بيمارستان 270 تختخوابی امام حسين)ع( تربت حيدریه 

9سال انتظار 57 درصد پیشرفت بیمارستان تربت حیدریه 

از میان خبرها

شهرستان ها

فرماندار بردسکن تشریح کرد: 
فهرست درخواست های مردم 

 بردسکن که درسفر معاون
 رئيس جمهور ارائه شد 

علی نوری/ فرماندار بردسکن فهرستی از درخواست های 
مردم این شهرستان را که در سفر دکتر انصاری معاون 
رئیس جمهور و رئیس سازمان اموراداری واستخدامی 
ارائه شده بود تشریح کرد.برات علی نیا به خراسان رضوی 
گفت: این مصوبات به این معنا نیست که 100 درصد 
آن اجرایی شود چرا که باید این مصوبات در هیئت دولت 
طرح شود و پیگیری آن توسط نماینده مردم در مجلس و 
مسئولان محلی از طریق ادارات کل صورت بگیرد. وی 
تخصیص 65 میلیارد تومان برای تکمیل پروژه دوبانده 
اعتبار  آباد، تخصیص  به خلیل  کردن محور بردسکن 
برای پروژه کنارگذر بردسکن، صدور مجوز و تخصیص 
اعتبار برای احداث پست 132 کیلو ولت در بخش انابد  
انجام طرح مطالعاتی گردشگری برای بناهای تاریخی و 
گردشگری شهرستان ، درخواست بودجه برای احداث 
پست امداد و نجات هوایی با توجه به قرار گرفتن قدیمی 
ترین گسل ایران بانام درونه و وقوع 35 بار زلزله طی 
دوسال اخیر، تخصیص اعتبار برای ارتقا و ایمن سازی 
به  گازرسانی  شاهرود،  بیارجمند  به  بردسکن  محور 
روستاهای منطقه کوهپایه و دهستان درونه  و تخصیص یک 
و نیم میلیارد تومان برای تکمیل پروژه استخر سرپوشیده 
آموزش و پرورش را از مهم ترین مصوبات سفردکتر انصاری 

معاون رئیس جمهور به بردسکن اعلام کرد.

معاون امور توان بخشی اداره کل بهزیستی 
خراسان رضوی خبرداد: 

 وجود 50 درصد بيماران
 مجهول الهويه کشور دراستان 

کلاته/ معاون امور توان بخشی اداره کل بهزیستی استان با 
اشاره به وجود 50 درصد بیماران مجهول الهویه کشور در 
استان، گفت: حدود دو هزار و 500 نفر بیمار مجهول الهویه 
در استان شناسایی شدند. به گزارش خراسان رضوی، 
مناسب سازی  فنی  کمیته  نشست  در  فیروزی  مسعود 
که در فرمانداری این شهرستان برگزار شد، اظهار کرد: 
تمامی  باید  معلولان  ویژه  معابر  سازی  مناسب  برای 
دستگاه های اجرایی اقدام کنند و امسال تاکنون اعتباری 
برای مناسب سازی معابر خراسان رضوی اختصاص نیافته 
است. وی افزود: بخش زیادی از مکان های مذهبی استان 
قابلیت دسترسی برای افراد دارای معلولیت را ندارد و 
مدیران شهری باید برای حق دسترسی معلولان به امکانات 
شهری همکاری کنند. وی از کسب رتبه نخست استان برای 
نخستین باردر امتیازبندی ستاد مناسب سازی کشور خبر 
داد و بیان کرد: مهم ترین شاخص های کسب رتبه نخست 
کشور تشکیل جلسات مناسب سازی شهرستانی و استانی، 
اجرای طرح شهید رجایی در سطح ادارات، تعداد مصوبات 

و برپایی همایش بوده است.

خبر

فرهنگی

فرمانده نيروی زمينی ارتش در حاشيه 
بازدید از تيپ ۳۸زرهی تربت جام 

خارج شدن آمريکا از برجام 
موضوع جديدی نيست 

 حقدادی/فرمانده نیروی زمینی ارتش جمهوری اسلامی 
ایران در حاشیه بازدید از تیپ 38زرهی تربت جام در 
گفت وگو با خراسان با اشاره به خارج شدن آمریکا از 
برجام و عمل نکردن به تعهدات بین المللی گفت :خارج 
شدن آمریکا از برجام موضوع جدیدی نیست که دشمن 
شروع کرده باشد، آمریکا از روزی که انقلاب به پیروزی 
رسید دشمنی کرده و فقط تاکتیک ها متفاوت بوده و 
الان تاکتیک دشمن بحث برجام است .وی بااشاره به 
آمادگی ارتش در مقابل تهدیدات دشمن و حضور داعش 
در افغانستان خاطرنشان کرد: پرونده داعش و داعشی 
ها و طومار آن ها با تلاش وکفایت سربازان اسلام درهم 
پیچیده شد و ما هیچ خطری از ناحیه داعش احساس نمی 
کنیم. امیر کیومرث حیدری افزود :ما از اول گفتیم آمریکا 
هیچ غلطی نمی تواند بکند و الان دوباره  تکرارمی کنیم 

آمریکا هیچ غلطی نمی تواند بکند.
وی با اشاره به اهداف سفرش به تربت جام؛ شهرستان 
وحدت شیعه و اهل سنت  تصریح کرد: خوشحالم که به 
خدمت مردم خوب و مهربان تربت جام  رسیدم ودر این 
شهرستان تیپ بسیار خوبی داریم که برای بررسی از 
آخرین وضعیت تیپ آمدیم تا اگر لازم باشد به تیپ و مردم 
شریف منطقه کمک کنیم .وی بااشاره به آمادگی ارتش 
در مقابل تهدیدات دشمن و حضور داعش در افغانستان 
خاطرنشان کرد: ما هیچ خطری از ناحیه داعش احساس 
نمی کنیم و این موجب نمی شود آمادگی ها را دست کم 
بگیریم بلکه حتما و همواره باید در این مسیر حرکت کنیم 
.وی تاکید کرد: یگان های قدرتمند نیروی زمینی ارتش 
و نیروهای مسلح ایران  آمادگی پاسخ گویی به هر نوع 
تهدید را درهر نقطه کشوردارند گرچه هیچ خطری کشور 

را تهدید نمی کند.
وی با اشاره به وحدت سپاه و ارتش بیان  کرد: ما با برادران 
سپاهی یک روح در جسم های مختلف هستیم و هیچ 
تفاوتی با همدیگر نداریم  و همواره گفته ایم سپاهی و 
ارتشی یک لشکرالهی است و الان با همین شعار که در 
شعورهمه کارکنان نیروهای مسلح هست ذره ای عقب 
نشینی نمی کنیم .وی ادامه داد:دشمنان اسلام و قرآن 
بدانند بین سپاه وارتش ذره ای اختلاف و فاصله نیست 
بلکه این دو مولود انقلاب مطیع اوامر فرماندهی معظم 

کل قوا  و یک روح در دو جسم هستند.

شهرستان ها

با خبرنگاران

شهرستان ها

*مرحوم حاج محمد نوعدوست پدر شهیدان حسین 
و حسن نوعدوست بعد از تحمل چهار سال بیماری به 

فرزندان شهیدش پیوست.
انتظامی تربت جام گفت :در پی  /فرمانده  حقدادی 
شهر  در  پیشخوان  دفاتر  از  سرقت  فقره  دو  گزارش 
ماموران آگاهی با بررسی دوربین های مداربسته همان 
محدوده سارق راکه جوانی 20 ساله بود، شناسایی و 

باهماهنگی مقام قضایی دستگیر کردند.
سرهنگ هوشنگ کیانی افزود:متهم در بازجویی های 
فنی و مستندات کشف شده به سرقت از دفاتر اعتراف 
با  دادسراشدو  تحویل  پرونده  تکمیل  از  پس  کردکه 
هماهنگی قضایی کشف دیگر جرایم احتمالی ادامه 

دارد.
*فرمانده انتظامی استان خراسان رضوی از کشف 
151 کیلو تریاک در بازرسی از یک دستگاه کامیون در 

سبزوار خبرداد.

درپی حادثه واژگونی اتوبوس دانش آموزان 

درمسيرمشهد-کلات 

جشنواره بازی های بومی و 
محلی عشايری خراسان رضوی  

لغو شد 
بهبودی- جشنواره بازی های استانی بومی و محلی 
عشایری خراسان رضوی با میزبانی شهرستان کلات 

لغو شد.
 داریوش پایسته مدیر آموزش و پرورش شهرستان کلات 
با اعلام این خبر گفت: به دلیل حادثه دلخراش واژگونی 
اتوبوس دانش آموزان و به احترام درگذشت یکی از 
همکاران ما در این حادثه جشنواره بازی های استانی 
بومی و محلی خراسان که هر سال به میزبانی کلات 

برگزار می شد امسال لغو شد.
)محور  مشهد  حوزه  در  حادثه  این  است  ذکر  شایان 
مشهد- کلات( رخ داده است و  یک معلم و یک دانش 

آموز کشته و 20 نفر از دانش آموزان نیز زخمی شدند. 

با  وگو  گفت  در  فیروزه  کشاورزی  جهاد  مدیر 
خراسان رضوی از آغاز برداشت گل محمدی از 
50 هکتار از گلستان های گل محمدی  سطح 
فیروزه خبر داد.شادمهری گفت :در شهرستان 
فیروزه 50 هکتار گلستان بارور گل محمدی وجود 
دارد که پیش بینی می شود امسال بیش از 50 تن 
گل محمدی تازه برداشت شود.وی ادامه داد:با 
توجه به مزایای کشت گل محمدی از جمله کم 
آب طلبی محصول، مقاومت بسیار خوب در برابر 
آفات، اشتغال زایی خوب و همچنین درآمد زایی، 
70 درصد یعنی 35 هکتار به سطح زیر کشت 

گلستان های گل محمدی شهرستان افزوده شده 
است.شادمهری افزود:در کشورهای پیشرفته 
بیش از 40 نوع محصول جانبی از گل محمدی 
تهیه می شود، ولی در ایران بیشترین محصول 
است  لازم  که  است  گیاهی  عرقیات  جانبی، 
برنامه ریزی برای تهیه محصولات جانبی بیشتر 
صورت گیرد و در این زمینه یکی از برنامه های 
شهرستان تهیه دستگاه های اسانس گیری گل 
محمدی توسط بخش خصوصی است که مراحل 
گفت:از  است.وی  گرفته  صورت  کار  ابتدایی 
جمله حمایت های جهاد کشاورزی شهرستان در 

این زمینه می توان به توزیع بیش از 12هزار  نهال 
یارانه دار بین کشاورزان، حذف واسطه و دلالان از 
طریق هماهنگی و انعقاد قرارداد با باغدار و شرکت 

تولید کننده عرقیات گیاهی وهمچنین توصیه 
های فنی و بازدید های مستمر کارشناسان پهنه 

از باغ ها اشاره کرد.

خبر   
شهرستان ها

مدیر جهاد کشاورزی فيروزه خبر داد: 

آغاز برداشت گل محمدی از سطح ۵۰ هکتار ازاراضی فیروزه 

دادستان بردسکن اعلام کرد: 

کلاهبرداری های اینترنتی رتبه اول جرایم را در بردسکن 
به خود اختصاص داده است 

خبر

اقتصادی

مدیرعامل شهرک صنعتی کاویان فریمان: 

20 درصد محصولات شهرک 
صنعتی کاويان فريمان به خارج از 

کشور صادر می شود 
اصغری/مدیرعامل شهرک صنعتی کاویان فریمان در 
گفت وگو با خراسان رضوی  با بیان این که هم اکنون 
کل  افزود:  است،  فعال  شهرک  این  در  واحد   99
سرمایه گذاری های صورت گرفته در شهرک صنعتی 
کاویان فریمان شش هزار میلیارد تومان است که از این 
میزان 30 درصد آن سهم بخش دولتی و 70 درصد بقیه 
سهم بخش خصوصی است.دکتر وحید تعقیبی گفت: 
20 درصد محصولات تولیدی این شهرک به خارج از 
کشور صادر می  شود بنابراین به دنبال خروج واسطه ها 
و دلالان هستیم تا سود 100 درصدی به تولیدکننده 
برسد.دکتر تعقیبی گفت:برای انجام معاملات مالی 
از هفت واحد ارزی دنیا از جمله دلار و یورو استفاده می 
کنیم و بالاترین حجم مبادلاتی ما بر مبنای دلار است، 
اما با توجه به عهدشکنی های آمریکا امکان مبادله با دلار 
وجود ندارد و از دیگر واحدهای ارزی هم کمتر استفاده 
می کنیم بنابراین مسئولان باید به  طور جدی تدبیری در 

این خصوص بیندیشند. 
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نوری- دادستان بردسکن گفت: کلاهبرداری های اینترنتی 
در بردسکن رتبه اول جرایم را به خود اختصاص داده است. 
احمد فرزانه به خراسان رضوی  گفت: یکی ازوظایف مهم قوه 
قضاییه بحث پیشگیری از جرم و جلوگیری از پرونده های زاید 
است که متاسفانه هر سال به این پرونده ها افزوده می شود. 
وی آسیب های اجتماعی را درجامعه یک تهدید دانست و 
گفت: متاسفانه بیشتر اختلافات خانوادگی ناشی از ورود به 
آسیب های اجتماعی است. وی تصریح کرد: مسئولان ادارات 
باید حمایت و دفاع از حقوق عامه را رسالت اصلی خودشان 
بدانند درغیر این صورت دادستان به عنوان مدعی العموم 
پیگیری خواهد کرد و در برخورد با متخلفان کوتاه نخواهد آمد. 
وی همچنین به ادارات خدماتی و شهرداری ها هشدار داد در 
انعقاد قراردادها با پیمانکاران پروژه ها طبق قانون عمل کنند 
و منافع عمومی را مدنظر قرار دهند. فرزانه وضعیت درگیری 

ها و نزاع ها را در شهرستان نگران کننده دانست و گفت: 
متاسفانه طی یک ماه اخیر در برخی روستاها نزاع ها و درگیری 
ها زیاد شده است که می طلبد شوراهای اسلامی و دهیاران 
این موارد را رصد کنند و درصورت مشاهده حرکات مشکوک 
قبل از وقوع هر جرمی آن را به پلیس اطلاع دهند. وی گفت: 
شوراهای اسلامی باید در کنار نیروی انتظامی باشند و از 
وقوع  حادثه ها در روستاها جلوگیری کنند و درصورت امکان 
آن ها را صلح و سازش دهند.وی با توجه به این که برگزاری 
جشن های عروسی در این ایام به اوج خود می رسد گفت: 
برگزار کنندگان مجالس عروسی باید قبل از برگزاری جشن 
خود مراتب را به پلیس اعلام کنند تا افراد خلافکار و برهم 
زنندگان مجالس نتوانند فضای شادی آن ها را برهم بزنند. 
وی از شوراهای اسلامی خواست هر گونه موارد مشکوک در 

روستاها را به پلیس 110 اعلام کنند. 

رئيس کميته امداد امام خمينی)ره(چناران

5۳بيمار خاص در انتظارحامی در چناران 
باقری/ رئیس کمیته امداد امام خمینی)ره(چناران گفت: هم اکنون53 
بیمار خاص و صعب العلاج در شهرستان تحت پوشش این نهاد در انتظار 
نوبت حامی در قالب طرح شفا هستند. برات زاده افزود:این افراد که 
عمومابه بیماری های خاص نظیر سرطان،سکته مغزی،هموفیلی و 
پیوندی مبتلا هستند برای تهیه دارو،هزینه یا درمان،معیشت خود و 
خانواده و رفت و آمد مشکلات عدیده ای دارند به گونه ای که حتی کمک 
های کمیته امداد هم تامین کننده نیاز آن ها نیست بنابراین مساعدت 
خیران را می طلبد. وی ادامه داد:خیران می توانند در قالب طرح شفا 
که مشابه طرح اکرام ایتام است به صورت ماهانه تمام یا بخشی از هزینه 
درمانی و معیشتی این بیماران را تامین و پرداخت کنند. وی عمده مشکل 
این گونه افراد را تامین هزینه های دارو و درمان دانست وافزود:متاسفانه 
بیشتر داروهای بیماری های خاص خارجی، گران قیمت و گاهی کمیاب 
است از سوی دیگر هزینه های درمانی این افراد نظیر نگهداری و رفت و 

آمد آن ها پرهزینه و تامین آن مشکل است. 


